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PROTOKOLL 01/13 
 

Protokoll fra møte i rådet for funksjonshemmede i Bydel Grünerløkka 12. mars 2013 kl. 
17:00 - 18:00 i bydelsadministrasjonens lokaler i Markveien 57. 
 
Åpen halvtime 
Det var ingen oppmøtte til åpen halvtime. 
 
Opprop 
Til stede: Roger Walther Holland (Norges handikapforbund Oslo) leder, Bente Bråthen 
(Norges handikapforbund Oslo), Raena Aslam (bydelsutvalgets representant) 
 
Forfall: Terje Andre Olsen (Norges Blindeforbund) nestleder, Gøril Fors (brukerrepresentant 
fra NAV) 
 
I stedet møtte: Ingen varamedlemmer møtte 
 
Fra administrasjonen møtte: Møtesekretær Marita Watne, Janne Melson (konsulent) 
 
Godkjenning av innkalling 
Innkallingen godkjent uten merknader.  
 
Godkjenning av sakskart 
Sakskartet enstemmig godkjent.  
 
Informasjon 
Muntlig: 

• Gjennomgang av protokoll fra møte i bydelsutvalget 14. februar og innkalling til møte 
21. mars 2013 v/Marita Watne. 

• Evaluering av Handlingsplan for universell utforming 2012-2014. Rådet for 
funksjonshemmede ønskes å være delaktig i denne evalueringen. Rådet kommer tilbake 
til saken i løpet av våren 2013.  

 
Skriftlig:  

• Forslag til nye transportløsninger i TT-ordningen.  

• Rådet for funksjonshemmede støtter ikke forslaget om etablering av ”penger på kort” til 
fritidsreiser. Rådet ønsker at saken skal tas videre til bydelsutvalget.   

 
 

Innmeldte spørsmål 
 
Eventuelt 

• 17.mai for alle – rådet for funksjonshemmede ønsker en bedre tilrettelegging for 
fremkommelighet for funksjonshemmede på arrangementet i regi av 17.mai for alle. 
Rådet ønsker at saken skal tas videre til bydelsutvalget.   
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• Roger Walther Holland informerte om at tilgjengeligheten for rullestolbrukere ved 
Sofienbergsenteret har blitt bedret.  

• Arrangementer i bydelens parker: Der det gis serverings- og skjenkebevilling i bydelens 
parker må tilgjengeligheten for funksjonshemmede ivaretas.  

• Roger Walther Holland stilte spørsmål til hvor mange av våre sykehjem som har 
rehabiliteringsplasser, og hvor mange plasser det er? Administrasjonen skal undersøke 
saken og komme tilbake med svar til rådet.  

 
 
 
Saker behandlet under møtet: 
   
SAK 01/13 PROTOKOLL FRA MØTE I RÅDET FOR FUNKSJONSHEMMEDE 04. 
DESEMBER 2012 
 
Vedtak: 
Protokollen enstemmig godkjent. 
 
 
 
 
 
Oslo 14. mars 2013 
 
 
Marita Watne 
sekretær 
Rådet for funksjonshemmede 
 
 
 
  
  
  

 


